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     Tento mesiac bol výnimočný hlavne z pohľadu výsledku volieb. Na 
poste starostu sa nič nezmenilo a v poslaneckom zbore máme troch 
novozvolených poslancov, ktorým ešte raz gratulujem k mandátu. Je 
to dôležitý moment v ich životoch, lebo budú súčasťou meniacej sa 
tváre našej peknej obce. Rovnako tak gratulujem staronovým 
poslancom a verím, že naša spolupráca bude naďalej produktívna a 
prospešná pre Vás všetkých. Svojim hlasom ste rozhodli aj o tom, že si
ďalšie štyri roky budete môcť čítať čo ten Váš starosta vymyslel a čo 
pre Vás robí. 

     Od začiatku mesiaca je práce ako vždy neúrekom. Nákup osvetlenia
na Madvovu ulicu, realizácia chodníka smerom na Rudniansku 
Lehotu, oprava chladenia v Dome smútku, príprava rozpočtu na rok 
2023, nákup techniky na prevádzku, osádzanie nového osvetlenia na 
ul. S. Chalúpku a samozrejme príprava ustanovujúceho zasadnutia 
poslancov ako aj bežná agenda a riešenie bytovej a sociálnej politiky.  
Stretnutie s predsedom finančnej komisie bolo zamerané najmä na 
riešenie nárastu cien energií a požiadavkám našich škôl. Z rozpočtu 
obce len tieto položky tvoria sumu cez pol milióna eur. Spravili sme 
analýzu nákladov na vývoz odpadov a výsledky sú prekvapujúce. Aj 
na základe zníženia ton odpadu a dobrej separácie nás poplatky 
nútia poplatok za odpad navýšiť, čo nás vôbec neteší. Len uloženie 
na skládke stúplo za pár rokov o 20 eur za tonu odpadu. 
Samozrejme ceny PHM a všetkých vstupných nákladov sú stále 
vyššie. 

     V ďalšom týždni som absolvoval stretnutie s vodárenskou 
spoločnosťou za účelom preberania rozšíreného vodovodu na ulici S. 
Chalúpku. Stretnutia s finančnou komisiou sa opakovali len preto, aby 
sme do rozpočtu nastavili tie najlepšie podmienky pre fungovanie 
našej obce. 17. novembra sme si pripomenuli výročie Nežnej 
revolúcie. Ja som mal v tom čase 19. rokov a názory rôzne... Dnes sa 
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na všetko pozerám inak a najviac ma mrzí, že odkaz z novembra sa 
zmenil na úplne niečo iné. Nepochopili sme demokraciu, ani jej 
normálne fungovanie. Stratil sa rešpekt, tolerancia, dôvera v dobrý 
úmysel. Naopak prevláda nenávisť, kritika všetkých a všetkého a každý
z nás vie všetko najlepšie – smutné. 

     Ustanovujúce obecné zastupiteľstvo máme za sebou. Zložili sme 
sľuby, prijali sme dôležité uznesenia, zvolili predsedov komisii a určili 
plat starostovi. Všetko prebehlo ako malo a okrem riaditeľov našich 
škôl a jedného občana nás nik neprišiel pozrieť – tiež smutné.

     Podarilo sa nám z dotácie vysadiť 70 nových stromov na obecných 
pozemkoch. Jeden deň som si posedel v buldozéri, ktorý obci 
zapožičali motorkári na úpravu priestoru pre dočasné uloženie 
konárov. 

     Posledný týždeň bol v znamení adventu. Stretli sme sa pri 
adventnom venci, dobrom varenom vínku a pečení oblátok. Blížiaci sa
posledný mesiac v roku 2022  nám prinesie viacero podujatí, ktoré 
nám spestria vianočný čas. Samozrejme Vás srdečne pozývam, teším 
sa, že sa po dvoch rokoch môžeme osobne stretávať a rozprávať. 
Prajem pokojné adventné obdobie...

                                                                                                 R.Š.


